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Aanleiding 
De leden De Hoop (PvdA) en Bouchallikh en Westerveld (beiden GroenLinks) 
hebben vragen gesteld over de rente op studieschulden naar aanleiding van een 
artikel in het FD.  

Geadviseerd besluit 
U wordt geadviseerd de beantwoording te ondertekenen. 
 
Zowel PvdA als Groenlinks verzoeken de vragen voor het commissiedebat MBO 
van 9 november a.s. te beantwoorden. 

Toelichting 
- De vragen van de leden richten zich met name op het onderscheid in de 

renteberekening tussen mbo- en ho-studenten. De rente voor mbo-
studenten komt hoger uit (1,74%) dan voor het ho (0,48%). 

- In uw beantwoording geeft u aan dat er op dit moment ook nog twee 
verschillende stelsels zijn. Mbo-studenten ontvangen nog een basisbeurs 
en ho-studenten vallen nu nog onder het leenstelsel. Bij invoering van het 
leenstelsel is ervoor gekozen om het terugbetaalregime te wijzigen, 
waaronder het rentepercentage.  

- Het is goed om op te merken dat ook ho-studenten die onder het oude 
stelsel hebben gestudeerd onder de ‘oude’ mbo-voorwaarden vallen en 
dus met het hogere percentage te maken krijgen. 

- Bij herinvoering van de basisbeurs is er geen duidelijk verschil meer 
tussen de stelsels en het voorstel is dan ook om de 
terugbetaalvoorwaarden dan gelijk te stellen. Ook mbo-studenten die 
vanaf studiejaar 23-24 beginnen met studeren gaan dan terugbetalen 
conform de ho-voorwaarden.  
 

- U heeft eerder een nota ontvangen met meer technische informatie over 
de rente. Deze is voor de volledigheid nogmaals bijgevoegd. 

Informatie die niet openbaar gemaakt kan worden 
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